



### **Terms and Conditions**

- The full rent including the excess amount is payable on delivery.
- All items must be returned in the same condition as they were delivered; fair wear and tear is accepted.
- The renter is liable for damages and losses.
- All prices are inclusive of GST/VAT where applicable.
- All our rates are subject to change without prior notice.
- Minimum rental period is three days.
- Rental extensions must be made 48 hours prior to agreed date of termination.
- Minimum pre-booking of 14 days in peak season to avoid disappointment.
- Deposit equal to 50% of rental or minimum N\$ 500.- .
- Equipment must be returned to the pick-up point.
- Adventure Camping Hire & Sales is not liable for death, injuries, personal damage and/or losses.

### **AGB's**

- Der volle Leihbetrag und die Kautions sind separat zu zahlen bei Ablieferung.
- Leihgegenstände müssen im selben Zustand zurückgegeben werden, in dem sie empfangen wurden, normaler Verschleiß wird akzeptiert.
- Der Mieter ist verantwortlich für Schäden und Verluste.
- Mehrwertsteuer ist in den Preisen enthalten.
- Preisänderungen ohne Ankündigung vorbehalten.
- Die Mindestmietdauer beträgt drei Tage.
- Mietverlängerung ist spätestens 48 Stunden vor Vertragsablauf zu beantragen.
- In der Hauptsaison bitte 14 Tage im voraus buchen, um Enttäuschungen zu vermeiden.
- Die Kautions beträgt 50% der Leihgebühr oder mindestens N\$ 500,- .
- Leihgegenstände müssen beim Verleiher zurückgegeben werden.
- Adventure Camping Hire & Sales haftet nicht für Tod, Verletzung, persönliche Schäden und/oder Verluste.